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Bilateral Meetings

Tuesday (09:00 am - 01:30 pm)

Description

Our company is professional in making carbide cutting tools with imported CNC grinding machine from Germany and
Australia. Main products include: solid carbide mills, drills, reamers, other hole-machining tools and complex carbide
brazed cutting tools.  It’s passed ISO9001 Quality System Certification. With first -rate quality & perfect service. The
company has won higher recognition from the customers in aerospace industries and machineries.

我公司采用德国及澳大利亚CNC数控磨床，致力于硬质合金切削刀具的专业化生产，主要产品包括：整体硬质合金铣刀，钻头，铰刀等孔加工刀具以及镶合金螺旋刀具。并通过ISO9001质量体系认证。优良的品质，完善的服务为我司赢得了航空，机械行业客户的一致好评。

Organization Type
Big Company / corporation
Country
China
City
Chengdu, West Hi-Tech Zone Google map
Areas of Activities

Other sectors relevant to the thematic focus of the event

Technological request

To cooperate in the fields of Carbide Tools’ Research , development and production.

1. To have technical exchange with tools makers of Europe, in order to improve our level of manufacturing.
2. For those not to enter the Chinese market of foreign tool manufacturer. I hope I can become the authorized agent of
those manufacturers, to help these companies to open up the domestic market.
3. At the same time I hope to be able to find some foreign agents, to help us to sale our products to Europe.
4. To learn the process of advanced Europe mechanical processing enterprises.
5. To learn the details that should be paid attention to while different tools processing different materials.
6. learning management、quality control and process control method from advanced Europe tools manufacturing
enterprises

1、 与欧洲的刀具制造商进行深层次的技术交流，以提高我司的刀具制造的水平。
2、 针对一些未进入中国市场的国外刀具制造商，此行希望我司能够成为这些制造商在国内的授权代理商，帮助这些公司打开国内市场。
3、 同时我司也希望能够寻找一些有实力的国外代理商，能将我司所生产的性价比高的产品销往欧洲。

http://www.cdhwrj.com
http://www.euexpo2015-china.talkb2b.net/home/map?city=Chengdu&address=West Hi-Tech Zone


4、 了解国外机械加工企业先进的加工工艺。
5、 了解不同的刀具在加工不同材料时应注意的细节。
学习国外刀具制造企业先进的管理理念和质量控制、流程控制方法。

Cooperation Offered

Sales / Distribution1.
Manufacturing agreement2.
License agreement3.
Technical co-operation4.
Outsourcing co-operation5.

Cooperation Requested

Sales / Distribution1.
Manufacturing agreement2.
License agreement3.
Technical co-operation4.
Outsourcing co-operation5.


